

September månadsmöte, 10.09.2025

Plats: Orfeus Lounge, Eriksgatan 2

Närvarande: Patrik Backman, Joar Jensén, Mia Lindblad, Minea Lundström, Matias Ilola, Lotta Kallioniemi, Ami Nurmi, Elli Schroderus

Övriga närvarande: Se bilaga 1.

1. Mötets öppnande

Mötet öppnades klockan 18:05.

2. Konstaterande av mötets beslutförhet och stadgeenlighet

Mötet konstaterades beslutfört och stadgeenligt sammankallat.

3. Uppläsning och godkännande av föredragningslistan

Föredragningslistan lästes upp och godkändes efter att en tilläggs punkt (presentation av Mentorsprogrammet Näktergalen) lagts till.

4. Presentation av Mentorsprogrammet Näktergalen

Frida Vuorio presenterade kort Mentorsprogrammet Näktergalen. Programmet riktar sig till barn i årskurs 3–6. Man träffas en gång i veckan från november till maj, och gör olika aktiviteter tillsammans för att visa hur det är att studera samt lära känna Helsingfors och olika miljöer. Målet är att barnet får en trygg vuxen till i sitt liv. Det kostar ingenting för mentorn eller barnet. Mentorerna får 5 studiepoäng, ett arvode på 400 € samt ett intyg för sitt CV.

Patrik Backman nämnde även att han samt Joar Jensén har deltagit tidigare och kan svara på frågor.

5. Höstens månadsmöten

Patrik Backman presenterade datum för höstens månadsmöten:

15.10 Oktober månadsmöte

12.11 November månadsmötet (valmöte)

10.12 December månadsmöte

6. Höstens program

Matias Ilola presenterade höstens program:

11.9 Discord spelkväll

17.9 Gulisintagning

23.9 Studio Ghibli filmkväll

24.9 Gulisäventyret

27.9 Thorax rf:s löpningsevenemang Hyperhydrosis

30.9 Limeksen Appro

2.10 Trivia night

3.10 Svenska Nationer och Ämnesföreningars (SNÄF) gulissitz

5.10 Noux Xqrr

9.10 Mario Kart spelkväll & Tekniska Föreningen i Finland (TFiF) gulissitz

11.10 Oktoberfest

15.10 Månadsmöte

14.10 Campussitz (exakt datum oklart ennu)

25-27.10 Gumtäkts Föreningars Gemensamma Kryssning (GFGK eller KJYR)

27.10 KJYR silliz

29.10 Halloween filmkväll
1.11 Sitz med Teknologföreningen (TF)
6.11 Discord spelkväll
12.11 Valmöte
13.11 Svin- och ostkväll
19.11 Mismatch gambling
25.11 Filmkväll
4.12 Glöggrundan
10.12 Månadsmöte
11.12 Discord spelkväll
16.12 Julfilmkväll

7. Halarkommittén

Joar Jensén berättade kort hur Spektrum införskaffar halare - gulisar ansvarar själva för detta. Joar gick igenom hur processen fungerar, från var halare beställs till vikten av att skaffa sponsorer. Han betonade att vem som helst får delta i kommittén, men det är bra att ha en huvudansvarig. Mer information kommer ges senare åt kommittén.

Frivilliga till halarkommittén:

Preliminärt ställde Victoria Kärkinen upp, eventuellt även Lukas Grankull och Elis Ahlberg.

Joar nämnde även att ifall någon vill hoppa med senare är det helt okej.

8. Övriga ärenden

Matias Ilola presenterade kommande program: 11.9 Discord spelkväll
17.9 Gulisintagning
23.9 Studio Ghibli filmkväll
24.9 Gulisäventyret
27.9 Thorax rf:s löpningsevenemang Hyperhydrosis
30.9 Limeksen Appro
2.10 Trivia night
3.10 SNÄFs gulissitz
5.10 Noux Xqrr
9.10 Mario Kart spelkväll & TFiF gulissitz
11.10 Oktoberfest

Patrik Backman berättade kort om gulisäventyret och uppmanade alla att anmäla sig. Joar Jensén instämde.

Anton Taleiko informerade om problemen med e-postlistan och hur ärendet framskridit. Han uppmanade alla att kontakta honom om det fortsätter att krångla.

Anton tog också upp ett ärende kring tillgång till dokument på styrelsens Google Drive för olika funktionärsposter. Detta hade styrelsen redan behandlat på sitt styrelsemöte. Det kommer att skapas separata mappar för de berörda, som de får tillgång till.

Fanny Ollus, RGL uppmanade alla gulisar att anmäla sig till TFiFs gulissitz den 9.10, som är gratis. Hon nämnde även att om någon är intresserad av att spela futsal, så kommer en inbjudan skickas i den allmänna WhatsApp-gruppen.

9. Meddelanden

Matias Ilola presenterade gånget program:

15.5 Flora-dagen
25.5 Beermile
14-15.6 Jukola-venla-budkavlen
28.6 Sommarträff
12-22.8 Xqrr
24.8 Gulispicknick
26.8 Högholmen-exkursion
29.8 Stadsrunda & Gulisgrillning
1.9 Minisitz
6.9 Gulissitz

Minea Lundström meddelade: "Ta fler kex"

Patrik Backman meddelade: "Ta gulisbål"

Rasmus Tallberg meddelade: "Finns det en helmiflaska?"

Patrik meddelade: "Det kommer behövas ett nytt stop till pünschen, det förra hävdes sönder"

Lotta Kallioniemi meddelade: "Jag skäms lite"

Patrik meddelade: "Det är trevligt att se så många gulisar dyka upp på månadsmötet, tror det är rekord"

Lotta meddelade: "Alla ska komma på gulisintagningen"

Patrik meddelade: "Oispa kjyr"

Joar Jensén meddelade: "Ställ upp i delegationsvalet"

Joar meddelade: "Det är valtorg i Gومتäkt 21.10 i Physicum"

Leo Kolev meddelade: "Det finns hotdogs, kostar 2 euro styck, det finns 6 vegetariska korvar"

Anton Taleiko avlägsnade sig under denna punkt.

10. Mötets avslutande

Mötet avslutades kl. 18:37.

Bilagor:

Bilaga 1 Närvarande vid mötet

Ordförande, Patrik Backman

Sekreterare, Mia Lindblad